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PROTOKÓŁ Nr 195.2023- i
Z|POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU W SIERPCU
w dniu 19 października 2023 r.

i
s
i

Przewodniczył: Pan Andrzej Cześnik - Starosta Sierpecki.

Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

ii
Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 09:00.
i
j

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Pan Ryszard Dobiesz - Sekretarz Powiatu.

2. Pan Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.
i

3. Pan Maciej Witkowski-Adwokat.

4. Pani Bogusława Lewandowska!- Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia.

5. Pan Zbigniew Czajkowski - Główny Specjalista w Wydziale Oświaty i Zdrowia.

6. Pan Artur Obrębski - Dyrektor ZDP w Sierpcu.

7. Pan Marek Kuczmarski - Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu.
ji

Porządek posiedzenia: !i
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rzeczowo-finansowego

samorządu powiatowego j o zadaniach zrealizowanych ze środków
Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych za III kwartały 2023 rok.

4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem merytorycznym i finansowym
z wykorzystania środków j PFRON/POWIAT na prowadzenie WTZ za
III kwartał 2023r. |

5. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z udzielanego wsparcia osobom doznającym
przemocy domowej. j

6. Zapoznanie się z protokołem z posiedzenia Komisji Konkursowej do
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora SPZZOZ w Sierpcu.

7. Podjęcie uchwały w sprawie j wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi



jednostkami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności
pożytku publicznego na rok 2024".

8. Podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Sierpcu
informacji o stanie realizacji [zadań oświatowych w szkołach i placówkach
prowadzonych przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas
oznaczony wynoszący 4 lata pomieszczeń hali sportowej, siłowni oraz części
nieruchomości oddanej trwały zarząd Zespołowi Szkół Nr l w Sierpcu.

lO.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia woli
w sprawach związanych z prowadzeniem Zarządu Dróg Powiatowych
w Sierpcu. j

ll.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia woli
w sprawach związanych z prowadzeniem Centrum Kształcenia Zawodowego
w Sierpcu. j

ll.Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej właściwej
do przeprowadzania postępowań i udzielania zamówień publicznych na rzecz
samorządowych jednostek organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037.

14.Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu
Powiatu Sierpeckiego na 2023 rok.

IS.Przyjęcie protokółów: Nr J190.2023 z dnia 18 września 2023r.; Nr 191,2023
z dnia 20 września 2023r. j

ló.Sprawy różne. \
t

17.Zamknięcie posiedzenia, l
!
i

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Andrzej Cześnik -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu
Powiatu (stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.l

i
Ad. pkt 2 Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pan Starosta zawnioskpwał, aby rozszerzyć porządek posiedzenia o pkt 2a
w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na
powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego
prowadzenia jednego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego



poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Sierpeckiego w 2024

roku". !i

Ad. pkt 2a Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na
powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku
publicznego prowadzenia jednego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej,
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu
Sierpeckiego w 2024 roku". j

Wniosek w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały przedłożył Naczelnik
Wydziału Organizacji i Nadzora/zaĄjczmfc nr 2 do niniejszego protokołu/.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeden z dwóch punktów pomocy prawnej,
w których udzielana jest nieodpłatnie pomoc prawna powierzony będzie na
podstawie porozumienia z Okręgową Izbą Radców Prawnych i Okręgową Izbą
Adwokacką - w równym wymiarze adwokatom i radcom prawnym. Natomiast
ustawa nakazuje co roku wyłonić do obsługi drugiego punktu organizację
pozarządową. Jest to zadanie ustawowe, ten temat się powtarza co roku. Następnie
przedstawił ogłoszenie otwartego konkursu ofert na prowadzenie punktu nieodpłatnej
pomocy prawnej, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie (5-za) podjęli:
j
!

UCHWAŁĘ NR 953.195.2023
!

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie organizacji
pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia
jednego punktu nieodpłatnej j pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa
obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Sierpeckiego w 2024
roku"/uchwała stanom załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

i
\

Ad. pkt 3 Podjęcie uchwały j w sprawie przyjęcia sprawozdania rzeczowo-
fmansowego samorządu powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków
Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych za III kwartały 2023 rok.

Członkowie zarządu po zapoznaniu się ze sprawozdaniem jednogłośnie (5-za)
podjęli: j

UCHWAŁĘ NR 954.195.2023

w sprawie przyjęcia sprawozdania rzeczowo-fmansowego samorządu
powiatowego o zadaniach zrealizowanych ze środków Państwowego Funduszu
Osób Niepełnosprawnych za III kwartały 2023 rok/uchwała stanowi załącznik nr 4
do niniejszego protokołu/.



l
Ad. pkt 4 Zapoznanie się ze sprawozdaniem merytorycznym i finansowym
z wykorzystania środków PFRON/POWIAT na prowadzenie WTZ za

III kwartał 2023r. j
Członkowie zarządu ^ zapoznali się ze sprawozdaniem merytorycznym

i finansowym z wykorzystania środków PFRON/POWIAT na prowadzenie WTZ za
III kwartał 2Q23rJ załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5 Zapoznanie się ze sprawozdaniem z udzielanego wsparcia osobom
doznającym przemocy domowej, j

Pan Sekretarz przedstawił j członkom zarządu sprawozdanie z udzielanego
wsparcia osobom doznającym przemocy domowej ./załącznik nr 6 do niniejszego
protokołuj. \

li
Ad. pkt 6 Zapoznanie się z protokołem z posiedzenia Komisji Konkursowej do
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora SPZZOZ w Sierpcu,

Pani Bogusława Lewandowska poinformowała, że w dniu 12 października
2023 roku odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej do przeprowadzenia
konkursu na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Sierpcu, które miało na celu wyłonienie dyrektora SPZZOZ
w Sierpcu w toku przeprowadzonej procedury konkursowej. W wyniku
przeprowadzonych czynności oraz zgodnie z rezultatem głosowania Komisja
wyłoniła kandydata na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu Pana Marka Longina Kuczmarskiego.
Następnie zapoznała członków zarządu z protokołem z posiedzenia Komisji
Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora SPZZOZ
w Sierpcu, zgodnie, z załącznikiem 'nr 7 do niniejszego protokołu.

Członkowie zarządu nie wnieśli uwag do przedstawionego protokołu
z posiedzenia ww. Komisji Konkursowej.

- i

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwała w sprawie uchwalenia „Programu współpracy
Powiatu Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi
i innymi jednostkami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności
pożytku publicznego na rok 2024".

Pan Zbigniew Czajkowski poinformował, że projekt Programu został
przedłożony do konsultacji przedstawicielom organizacji pozarządowych.
Po przedyskutowaniu i przeanalizowaniu materiału zgłoszono wniosek o zwiększenie



środków finansowych na realizację programu w całości do kwoty 200 000 zł
uzasadniając to wzrastającymi kosztami realizacji, wynikającymi ze wzrostu cen oraz
inflacji. Aspektem przemawiającym zdecydowanie za podniesieniem kwoty na
realizację programu jest także wzrost liczby stowarzyszeń funkcjonujących na terenie
naszego powiatu oraz zdecydowane zwiększenie ilości ofert składanych
w odpowiedzi na ogłaszany konkurs. Wyjaśnił, że wysokość środków finansowych
określonych w programie, przeznaczonych na realizację zadań została określona na
poziomie 160.000 zł, tak jak w 2023 roku. Ostateczną wysokość środków
przeznaczonych na realizację określi Rada Powiatu w uchwale budżetowej na rok

2024. |
W dalszej części dyskusji podsumowano rozmowy przeprowadzone

w dniu 17 października 2023r. z Wójtami Gmin Powiatu Sierpeckiego, a także
Burmistrzem Miasta Sierpca na temat Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego.

i

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z dokumentami
podjęli (5-za;): j

UCHWAŁĘ NR 955.195.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sierpeckiego
z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami,
których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego
na rok 2Q24"łuckwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

ii
l

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały j w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w
Sierpcu informacji o stanie | realizacji zadań oświatowych w szkołach i
placówkach prowadzonych przez Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023.

Pani Bogusława Lewandowska przedstawiła członkom zarządu informację
o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez
Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023, zgodnie z załącznikiem nr 9 do niniejszego
protokołu. |

Pan Starosta przedstawił członkom zarządu decyzję informującą
o zwiększeniu z ogólnej rezerwy budżetu na rok 2023 wydatki budżetowe w części,
której dysponentem jest Wojewoda. Mowa o kwocie l 410 210 zł z przeznaczeniem
dla powiatu Sierpeckiego na dofinansowanie zadania pn.: „Przebudowa kanalizacji
deszczowej wraz z przebudową placów manewrowych i parkingowych na terenie
Centrum Kształcenia Zawodowego i Zespołu Szkół Nr l w Sierpcu". Minister
Finansów na wniosek Wojewody dokona odpowiednich zmian w Budżecie Państwa.

Pan Dariusz Twardowski zwrócił się do Pani Bogusławy odnośnie
przedstawionej informacji oświatowej. Powiedział, że zostały zawarte w niej



i

schematy, które przedstawiają poszczególne szkoły prowadzone przez powiat i ich
kierunku kształcenia. Zapytał, dlaczego nie ma przedstawionego Liceum
Ogólnokształcącego w Sierpcu? j

Pani Bogusława Lewandowska odpowiedziała, że w Liceum
Ogólnokształcącym w Sierpcu jakoj takich kierunków kształcenia nie ma. Są tylko
przedmioty rozszerzone - według zapotrzebowania. Jak sama nazwa wskazuje jest to
szkoła ogólnokształcąca, bez dodatkowych przedmiotów, która ma jedną siatkę
godzin i jedynie wskazane przez uczniów przedmioty są w rozszerzeniu.

Pan Dariusz Twardowski zapytał, czy w technikum jest technik elektronik?
Pani Bogusława Lewandowska odpowiedziała, że w tamtym roku jeszcze

- \ • •

był. Dopóki nie zejdą te ostatnie klasy to ten kierunek będzie ujęty w informacji.
Pierwszej klasy już nie ma, ponieważ nie ma nauczycieli.

Pan Starosta złożył podziękowania Pani Bogusławie Lewandowskiej
• • r

 j

za przygotowanie powyższej mtormacji.
Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z dokumentami

podjęli (5-za;): |
UCHWAŁĘ NR 956.195.2023

w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Sierpcu informacji o stanie
realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez
Powiat Sierpecki za rok szkolny 2022/2023/wc/wafo stanowi załącznik nr 10 do
niniejszego protokołu/. \

\
\i

Ad. pkt 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie
na czas oznaczony wynoszący 4 lata pomieszczeń hali sportowej, siłowni oraz
części nieruchomości oddanej trwały zarząd Zespołowi Szkół Nr l w Sierpcu.

Z wnioskiem o podjecie uchwały zwrócił się Wydział Geodezji i Gospodarki
NizwchomościamiJzałącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Dyrektor ZS nr l w Sierpcu zwrócił się z prośbą o
wyrażenie zgody na nieodpłatne użyczenie pomieszczeń siłowni i hali sportowej
oddanej w trwały zarząd ZS rir l, znajdujących się w budynku szkoły na okres
powyżej 3 lat. Użyczenie nie będzie kolidowało z działalnością statutową szkoły, o
czym pisze Pan Dyrektor. Pomieszczenia wskazane we wniosku użyczane będą w
przypadku zainteresowania osót) trzecich, po zajęciach dydaktycznych. Mowa o:
- 15 m2 gruntu na terenie przyległym do budynku Centrum Kształcenia Zawodowego
w Sierpcu j
- siłownia - powierzchnia 80 m2
- hala sportowa - powierzchnia j-1118,30 m2
- szatnia nr l - powierzchnia - 22,80 m2
- szatnia nr 2 - powierzchnia - 22,80 m2



- szatnia nr 3 - powierzchnia -19,20 m2.
Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z dokumentami

podjęli (5-za;): j
UCHWAŁĘ NR 957.195.2023

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas oznaczony
wynoszący 4 lata pomieszczeń hali sportowej, siłowni oraz części nieruchomości
oddanej trwały zarząd Zespołowi Szkól Nr l w Sierpcu/uchwała stanowi załącznik
nr 12 do niniejszego protokołu/. j

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia
woli w sprawach związanych z prowadzeniem Zarządu Dróg Powiatowych
w Sierpcu. j

Pan Sekretarz wyjaśnił, l że zakres upoważnienia dotyczący zaciągania
zobowiązań finansowych, zawarty w uchwale z roku 2014 do kwoty 30.000 euro,
nie jest zgodny z aktualnie obowiązującym prawem w tym zakresie. W związku z
tym podjęcie uchwały dostosowującej jej zapisy do obowiązujących przepisów prawa
jest w konieczne.

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z dokumentami
podjęli (5-za;): j

UCHWAŁĘ NR 958.195.2023

w sprawie upoważnienia dój składania oświadczenia woli w sprawach
związanych z prowadzeniem Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu/uchwała
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

i
ii

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia
woli w sprawach związanych z prowadzeniem Centrum Kształcenia
Zawodowego w Sierpcu. j

Pan Sekretarz wyjaśnił, :że zakres upoważnienia do zaciągania zobowiązań
finansowych, zawarty w uchwale z roku 2012 do kwoty 14.000 euro nie jest zgodny
z aktualnie obowiązującym prawem w tym zakresie.

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z dokumentami
podjęli (5-za;): |

UCHWAŁĘ NR 959.195,2023
i

w sprawie upoważnienia do składania oświadczenia woli w sprawach
związanych z prowadzeniem Centrum Kształcenia Zawodowego
w Sierpcu/wc/nva/a stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej
właściwej do przeprowadzania postępowań i udzielania zamówień publicznych
na rzecz samorządowych jednostek organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego.

Pan Sekretarz poinformował,1 iż projekt uchwały wyznacza Powiatowy Zespół
Jednostek Budżetowych w Sierpcu, jako Wspólnego Zamawiającego, czyli jednostkę
właściwą do przeprowadzania postępowań o udzielanie zamówień publicznych na
rzecz samorządowych jednostek organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego,
obsługiwanych przez PJZB. Miałoby się o odbywać zgodnie z zasadami
współdziałania, które następnie przedstawił, zgodnie z załącznikiem do uchwały.

Wobec powyższego członkowie zarządu po zapoznaniu się z dokumentami
l

podjęli (5-za;): j
UCHWAŁĘ NR 960.195.2023

w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej właściwej do przeprowadzania
postępowań i udzielania zamówień publicznych na rzecz samorządowych
jednostek organizacyjnych Powiatu Sierpeckiego/wc/iwafo stanowi załącznik nr 15
do mniejszego protokołu/. \

Ad. pkt 13 Podjęcie uchwały w( sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037.

Pan Sławomir Krystek zawnioskował, aby do dyskusji włączył się Pan Artur
Obrębski, ponieważ sprawy budżetowe dotyczą także drogownictwa. W związku
z tym dobrze byłoby, aby przy omawianiu zmian w budżecie obecny był Pan
Dyrektor ZDP, by mógł się ustosunkować do wypowiedzi Pana Skarbnika.

Skarbnik Pan Zbigniew Garwacki przedstawił zmiany, jakie zaszły
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2037, które
znajdują się w załączniku do uchwały.

!

Poinformował także, że do załącznika nr 2 dodano następujące przedsięwzięcia:
Opracowanie dokumentacji projektowej wraz z projektem stałej organizacji ruchu na
przebudowę drogi powiatowej j nr 3704W Gozdowo-Proboszczewice, a także
Przebudowa drogi powiatowej nr 3744W Osiek-Włostybory-Chabowo w formule
„zaprojektuj i wybuduj". j

Pan Artur Obrębski powiedział, że po przeanalizowaniu przebudowy drogi
nr 3744W nie wie, czy nie trzeba byłoby dokonać zmiany w uchwale budżetowej,
ponieważ ta cała kwota musi być na przyszły rok, bo jest to formuła „Zaprojektuj
i wybuduj". W projekcie uchwały zmieniającej budżet wprowadzone jest 20 000 zł
z gminy Zawidz i 20 000 zł środków naszych. W tym roku żadna z tych kwot nie



zostałaby wydana. Chodzi o to, żeby to zadanie było wrzucone, aby móc ogłosić

przetarg. l
Pan Skarbnik powiedział, żeby ogłosić przetarg budżet nie musi posiadać

zabezpieczenia, natomiast w chwili umowy już tak. Dlatego można to zmienić np.
na sesji listopadowej. j

Pan Artur Obrębski oznajmił, że kwestią ważną jest to, kiedy ogłosimy
przetarg i będziemy podpisywać umowę. Dodał, że ogólnie cała kwota została
zabezpieczona przez Pana Skarbnica w kwocie l 940 000 zł w WPF. Tyko chodzi o
to, że w tym roku nie będziemy mieli wydatków. W uchwale budżetowej
wprowadzona jest kwota 20 000 zł od gminy Zawidz, z umowy o pomocy
finansowej, plus swoje środki. To samo zrobione jest w WPF, 40 000 zł plus
l 940 000 zł. |i

Pan Skarbnik powiedział] że środki są zabezpieczone w całości. Pan Artur
Obrębski może przetarg ogłosić, natomiast później na przyszły rok będą przesunięcia.

W dalszej części dyskusji Pan Skarbnik kontynuował omawianie projektu uchwały.
Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu sięi

z dokumentami jednogłośnie (5-za) podjęli:
|

UCHWAŁĘ NR 961.195.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035/wc/iwa/a stanom załącznik nr 16 do
niniejszego protokołu/. \

\
l

Ad. pkt 14 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
w Sierpcu projektu uchwałyj zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
Budżetu Powiatu Sierpeckiego ha 2023 rok.

Skarbnik Pan Zbigniew Garwacki przedstawił zmiany, jakie zaszły
w Budżecie Powiatu Sierpeckiego na 2023r., które znajdują się w załączniku
do uchwały.

Pan Sławomir Krystek zapytał, czy jakieś inwestycje ewentualnie sąi '
zagrożone, te które muszą być jwykonane terminowo i nie będzie możliwości ich
przedłużenia? j

Pan Artur Obrębski powiedział, że na tę chwilę nie ma takich sygnałów.
Prace idą całkiem dobrze, ale nie powie na sto procent, ponieważ pogoda może się
zmienić w każdej chwili. Polski Ład w większości jest jak nie zakończony, to już jest
w końcówce. Nawet w dniu wczorajszym wraz ze Starostami był na objeździe



w Koseminie, gdzie zrobione są już zjazdy i myśli, że w przyszłym tygodniu będzie
zrobiona już pierwsza warstwa asfaltu.

Pan Sławomir Krystek zwrócił się do Pana Starosty w zakresie Polskiego
Ładu. Zapytał, czy ma jakiś pomysł, jak dalej przygotowywać się do programu.
Czy są jakieś założenia, które zostaną przedstawione na obradach sesji.

Pan Starosta powiedział, że doszło do porozumienia i uważa, że idziemy
w kierunku, aby podzielić to jak w poprzednich rozdaniu po równo. Pozostałe rzeczy
jeśli mamy wyrównywać, to spróbujmy to zrobić w innych programów.

Pan Sławomir Krystek rozumie, że kwestia jakie drogi jest dogadana
z wójtami? li

Pan Artur Obrębski odpowiedział, że jeszcze nie.
Pan Starosta oznajmił, że wójtowie mają swoje pomysły. Rozmawiał

z Wójtem Gminy Rościszewo, który ma pewną koncepcję, bo chciałby dokończyć
ciąg drogi Szczutowo - Łukomie. W tej sytuacji część zostałaby zrobiona
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, a część z Polskiego Ładu. Jeśli chodzi
o Sierpc to pojawił się pomysł odjpoczątku ulicy Żeromskiego w kierunku budmatu,
albo dokończyć ulicę Traugutta. Uważa, że z pozostałymi gminami dojdą również do
porozumienia.

Pan Sławomir Krystek [powiedział, że Dyrektor nadmienił na spotkaniu
0 wielkości środków, które będą! musiały być w najbliższym czasie wykorzystane.
Czy jeżeli my damy sobie dłuższą zwłokę, to albo będziemy musieli w tych ogonach
przetargowych później sterczeć i klient będzie nam dyktować cenę, albo szukajcie
sobie innego. Uważa, że nie można za bardzo tego odkładać, lecz próbować jak

i
najszybciej się z tym zmierzyć, ogłosić przetarg i mieć wybór wykonawcy.

i
Pan Artur Obrębski oznajmił, że jeżeli podział tych środków będzie na

zasadzie równości to wychodzi l 807 000 zł. Uważa, że wkład własny po 50 000 zł,
czyli ogólna kwota na zadanie na każdej z gmin wynosiłaby l 807 000 zł
(w przybliżeniu). Z tymże, l niestety, chcielibyśmy te pieniądze wcześniej
wykorzystać, czyli w budżecie na przyszły rok w planie inwestycji jako Polski Ład
by nie było. Ona została zaplanowana w budżecie, z tymże zostały wrzuciliśmy tylko
środki Urzędu Miasta - te 50 000 zł. Natomiast pozostałe środki z gmin i nasz wkład,
czyli to będzie 600 000 zł wrzucimy w obieg po 100 000 zł, ponieważ mamy duży
obieg mostowy, jeden z największych w powiecie do przebudowy. W związku z tym
potrzebujemy jak największej wartości swoich środków. Chodzi o most
w Malanowie. W związku z tym środki na Polski Ład chcielibyśmy przesunąć
1 wykazać je w styczniowej sesji.

l
Pan Sławomir Krystek! powiedział, że mamy sześć podmiotów i zapytał, czy

na wszystkich gminach mamy projekty?



l

Pan Artur Obrębski odpowiedział, że nie, bo nie wie jeszcze jakie będą
pomysły na te inwestycje. Nie mamy projektu na gminie Sierpc i nie wiadomo
co z Miastem. Jeśli chodzi o pozostałe gminy to jakieś projekty są, ale czy wójtowie
oraz państwo radni będą chcieli robić to, co jest w nich zawarte nie wiadomo.

Pan Sławomir Krystek zapytał jaka będzie dalsza koncepcja, czy propozycja
wychodzi z naszej strony co mamy i co sugerujemy, a wtedy Pan Dyrektor ustala czy
jest zgoda. Na spotkaniu niektórzy mówili, że są w stanie dołożyć większą kwotę do
inwestycji, jeśli jakiś odcinek by się kończył, a potrzebne byłyby dodatkowe środki.
Tylko czy powiat znajdzie pieniądze na dołożenie.

Pan Artur Obrębski powiedział, że jeśli zostanie ustalone, że dzielimy po
równo, to pojedzie do wójtów, żeby przedstawili swoje propozycje. Następnie
wszystko spisze i przedstawi do akceptacji.

i
W dalszej części dyskusji Pan Skarbnik wraz z Panem Arturem Obrębskim

ustalili, że spotkają się w celu omówienia inwestycji, które miałyby zostać zawarte
w uchwale budżetowej na 2024r. !

i

|

Następnie Pan Skarbnik zwrócił się do Pana Macieja Witkowskiego
z prośbą, o zaparafowanie każdej izmiany naniesionej na projektach uchwał. Ponadto
zapytał, dlaczego wykreślił podstawę prawną odnoszącą się do ustawy o pomocy
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa,

Adwokat Pan Maciej Witkowski odpowiedział, że to jest przepis, który
wskazuje na możliwość przeniesienia kompetencji z Rady na Zarząd. Po pierwsze
można ten przepis stosować wprost, bez zawierania go w uchwale. Po drugie, jeżeli
jest to uchwala podejmowana przez Radę Powiatu, to jego zdaniem nie znajduje tutaj
zastosowania. Uważa, że bardziej by go widział w uchwale Zarządu.

Pan Skarbnik powiedział, że w uchwale z dnia 20 września 2023 r.
ta podstawa prawna również jest przywołana. Wyjaśnił, że jest to uzgodnione
z Regionalną Izbą Obrachunkową i 18 stycznia trzeba było to wpisać. Zwrócił się do
Pana Adwokata, aby tego nie wykreślał.

Pan Maciej Witkowski oznajmił, że może przytoczyć szereg uchwał bez
tego art. 111 uchwały i nie zostało to zakwestionowane przez Regionalne Izby
Obrachunkowe. j

i
Pan Skarbnik wyjaśnił, że współpracuje z Regionalną Izbą Obrachunkową

w Płocku i takie były ustalenia] Dodał, że jeżeli Pan Adwokat podpisze się pod tym,
że ma to zostać wykreślone, to tak uczyni.

Następnie Pan Maciej j Witkowski przytoczył treść art. 111 ustawy z dnia
12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem



zbrojnym na terytorium tego państwa. Wyjaśnił, że jest to zgoda ustawowa na to,
że pewne kompetencje, które są zastrzeżone dla Rady Powiatu zostają scedowane na
Zarząd Powiatu. Zdaniem Pana Macieja Witkowskiego, powoływanie tego przepisu
ma sens w przypadku gdy w oparciu o ten przepis zmian dokonuje Zarząd Powiatu,
a nie Rada. W tym przypadku ucłiwałę podejmuje Rada Powiatu, więc nie widzi
potrzeby zawierania tego artykułu, j Natomiast nie jest też tak, że umieszczenie go
będzie jakimś daleko idącym błędem.

Pan Skarbnik poinformował, że zgodnie z ustaleniami Regionalnej Izby
Obrachunkowej, zapis w projekcie uchwały zostawia.

Wobec powyższego członkowie Zarządu Powiatu po zapoznaniu się
z dokumentami jednogłośnie (5-za) podjęli:

l

UCHWAŁĘ NR 962.195.2023

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu w Sierpcu projektu uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sierpeckiego na
2023 rJuchwała stanom załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

\ii

Ad. pkt 15 Przyjęcie protokółów: Nr 190.2023 z dnia 18 września 2023n;
Nr 191.2023 z dnia 20 września 2023r.

!

Członkowie zarządu przyjęli powyższe protokoły nie wnosząc uwag.
i

Ad. pkt 16 Sprawy różne. j
1. Zapoznanie się z pismem w sprawie wskaźników i zamknięcia projektu
w SPZZOZ w Sierpcu. j

Pan Starosta poinformował, że przedmiotowe pismo związane jest
z Mazowiecką Jednostką Wdrażania Programów Unijnych i dotyczy programu
informatycznego ./załącznik nr 18\do niniejszego protokołu/. Poproszono o wyjaśnienia
SPZZOZ Sierpc jednocześnie informując Starostów.

Pan Marek Kuczmarski powiedział, że czekaliśmy na podpisanie umowy
ze Szpitalem Bielańskim, który zwodził od wielu miesięcy. Tak jak informował
wcześniej, obiecano, że będzie w ciągu dwóch dni, ale tak się nie stało. Dlatego
złożyliśmy do MJWPU pismo, bp i tak spełnialiśmy wymogi i w rezultacie przesłano
aneks dotyczący rozliczenia tematu. Dodał, że temat jest zamknięty.

l

2. Zapoznanie się z pismem w sprawie toczącego się postępowania sądowego
wobec SPZZOZ w Sierpcu. |

Pan Marek Kuczmarskł przedstawił członkom zarządu pismo w sprawie
toczącego się postępowania sądowego wobec SPZZOZ w $\erpcu./załącznik nr 19 do
niniejszego protokołu/. \



Wyjaśnił, że odbyło się posiedzenie sądu i został odroczona sprawa o miesiąc,
a więc w listopadzie powinien zapaść wyrok. Składając takie pismo do członków
zarządu, chciał poinformować o zagrożeniu, które ciąży na szpitalu, którego nie da
rady sam udźwignąć. Została już wykorzystana kwota odszkodowania z polisy
ubezpieczeniowej. j

i
W dalszej części dyskusji omawiano bieżącą działalność szpitala.
Pan Sławomir Krystek zapytał, czy utrzymywane są na dotychczasowym

poziomie wykonywane usługi oraz jak wygląda bieżąca sytuacja finansowa?
Pan Dyrektor odpowiedział, że zobowiązania ogólne na koniec pierwszego

kwartału wynosiły ponad 16 000 000 zł, z tego wymagalnych było l 628 000 zł.
W drugim kwartale zobowiązania wyniosły również ponad 16 000 000 zł, z tego
wymagalne to 2 607 000 zł. Zobowiązania na koniec trzeciego kwartału wynoszą
14 000 940, czyli blisko l 500 000 zł mniej, z tego wymagalnych to l 000 051 zł.
Powiedział, że mało czasu jest na przygotowanie sprawozdania, bo ostatnie faktury
rozliczane są 20, a więc de facto jest tylko 10 dni. Pewne kwestie woli przedstawić
w formie dokumentu, natomiast! wynik będzie dodatni. Przekazał, że oficjalnie ma
podpisanych 37 ugod, wszystko co się da próbuje rozliczyć i porozumieć się, aby nie
narażać się na dodatkowe koszty.1

Natomiast w nawiązaniu do pierwszego pytania członka zarządu wyjaśnił,
że kontrakt znacznie zwiększył. Uważa, że jest to klucz to tego, aby szpital wyszedł
na prostą. Za pierwsze półrocze, już podpisał aneksy 271 000 zł nadwykonania
za rehabilitację. Ponad 170 000 zł dokonał przesunięć w ramach umów ryczałtowych
w szpitalu. Jest zrozumienie wśród załogi, że de facto musimy sobie wypracować,
żeby zarobić. Nie tylko zarobić, żeby szpital był dochodowy, ale żeby zarobić na
własne wynagrodzenia. Cyklicznie, co tydzień, wszystko jest raportowane. Tendencja
nie jest cały czas równa, ponieważ miesiące lipiec i sierpień są miesiącami
najsłabszymi w szpitalu. Natomiast łączna tendencja musi być taka, aby utrzymywali
się w ramach tego, co jest wynegocjowane.

Ponadto, Pan Marek Kurczmarski poinformował, że złożył ofertę do
Narodowego Funduszu Zdrowia na ZOL. Jesteśmy w trakcie doposażania oddziału,
bo to są również pewne koszty,1 jakie szpital musi ponieść. Dodał także, że zostały
zakończone prace modernizacyjne dotyczące traktu porodowego.

Do Pana Dyrektora zwrócił się Pan Dariusz Twardowski pytając,
o przywrócenie oddziałów ginekblogiczno-położniczego.

Pan Marek Kurczmarski powiedział, że złożył wniosek do Wojewody
o przedłużenie okresu zawieszenia oddziału noworodkowego. Decyzja jest do
31 października, a według-ustawy na miesiąc przed trzeba wystąpić z wnioskiem.
Pomimo szczerych chęci i prób nie ma chętnych do współpracy. Niczego na tę chwilę



:

nie obiecuje, bo to nie zależy od niego. Prawda jest taka, że bez oddziału
noworodkowego nie ma położnictwa. Jeśli nie będzie kadry medycznej, to nie ma
drugiej komórki. Druga ważna kwestia związana jest z obsadą i kosztami
dotyczącymi oddziałów.

3. Zapoznanie się z decyzją j zatwierdzającą dokumentację geologiczno-
inzynierską sporządzoną w celu określenia warunków geologiczno-inźynierskich
dla przebudowy przejścia rurociągu.

Członkowie zarządu zapoznali się z decyzją zatwierdzającą dokumentację
geologiczno-inżynierską sporządzoną w celu określenia warunków geologiczno-
inźynierskich dla przebudowy przejścia rurociągu/za&jczwzfc nr 20 do niniejszego
protokołu/.

4. Zapoznanie się z pismem Sołtysa Wsi Zgagowo-Wieś skierowanym do
Dyrektora ZDP w Sierpcu. j

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem Sołtysa Wsi Zgagowo-Wieś
skierowanym do Dyrektora ZDP w Sierpcu./załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Pan Starosta powiedział, że udali się w to miejsce, aby zobaczyć jak
rzeczywiście wygląda sprawa z gałęziami. Uważa, że tematem trzeba się zająć i gdzie
można poprzycinać je, z czym zwrócił się do Pana Artura Obrębskiego.

ll
5. Zapoznanie się z pismem w sprawie wprowadzenia zmian w Budżecie Powiatu
Sierpeckiego na rok 2023 wynikających z: a) Aneksu nr l z dnia 13,09.2023n
pomiędzy Powiatem Sierpeckim a Gminą Rościszewo; b) Aneksu nr l z dnia
13.09.2023r. pomiędzy Powiatem Sierpeckim a Gminą Gozdowo; c) zawarcia
umowy pomiędzy Powiatem Sierpeckim a Gminą Rościszewo.

Członkowie zarządu zapoznali się z ww. pismami, które znajdują się
w załączniku nr 22 do niniejszego protokołu.

\\

6. Zapoznanie się z pismem w sprawie dokonania zmian z Budżecie Powiatu
Sierpeckiego na rok 2023 oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu
Sierpeckiego na lata 2023-2035 dot. zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej
nr 3703W ul. Dworcowa w Sierpcu".

Członkowie zarządu zapoznali się z ww. pismem, które znajduje się
w załączniku nr 23 do niniejszego protokołu.

\
i

7. Zapoznanie się z pismem | w sprawie wprowadzenia do Budżetu Powiatu
Sierpeckiego na rok 2023 zadania: a) pn. „Remont drogi powiatowej nr 3771W
poprzez poprawę bezpieczeństwa na l przejściu dla pieszych w Sierpcu na ul.



Konstytucji 3 Maja"; b) pn. j „Przebudowa drogi powiatowej nr 3759W
Szumanie-Bielsk od km 3+300 do km 3+440 w miejscowości Słupia"; c) pn.
„Przebudowa drogi powiatowej nr 3744W Osiek - Włostybory - Chabowo w
formule „zaprojektuj i wybuduj'|.

Członkowie zarządu zapoznali się z ww. pismami, które znajdują się
w załączniku nr 24 do niniejszego protokołu.

\

8. Zapoznanie się z informacją dotyczącą zimowego utrzymania dróg
wojewódzkich administrowanych przez Rejon Drogowy w sezonie 2023/2024.

Członkowie zarządu zapoznali się z informacją dotyczącą zimowego
utrzymania dróg wojewódzkich administrowanych przez Rejon Drogowy w sezonie
2Q23/2Q24./załqcznik nr 25 do niniejszego protokołu/.

p

9. Zapoznanie się z pismem Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego
w Warszawie w sprawie dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu
Rozwoju Dróg. j

Członkowie zarządu zapoznali się z pismem Mazowieckiego Urzędu
Wojewódzkiego w Warszawie w sprawie dofinansowania w ramach Rządowego
Funduszu Rozwoju Dróg/załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/.

Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.
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